

HIVER / WINTER

LAND D30 37.5®

» Noir / Black / 4520-1

NEW

S-3XL

La force d'un classique est aussi de savoir se renouveler pour durer. En intégrant la technologie 37.5® complète, aidant à rester dans une zone de micro-climat idéal, les Land D30 37.5® repoussent les limites technologiques pour un pilotage plus performant en hiver.

The strength of a classic is knowing how to renew and improve the product, without losing its original charm. Now with complete 37.5® technology for temperature control, the Land D30 37.5® pushes the technological limits for optimal performance in winter.



PROTECTION

- Renfort paume.
Palm reinforcement.



Métacarpes / Metacarpals

ERGONOMIE / ERGONOMICS

- Membrane étanche et respirante.
Waterproof and breathable liner.
- Technologie 37.5® (doublure et isolation) qui capture et élimine l'humidité.
37.5® technology (lining and padding) which captures and releases moisture vapor.
- Doublure thermique d'hiver « Dual Lining » pour un haut niveau de protection contre le froid et un bon touché des commandes.
Winter thermal « Dual Lining » for optimal protection against the cold with a good feeling on the levers.
- Raclette pour évacuer l'eau des écrans sur le pouce gauche. Rubber visor wipe on the left thumb.

MATIÈRES / MATERIALS

- Cuir de chèvre et néoprène.
Goat leather and neoprene.

